
 
Protokół Nr XVII/2011 

z odbytej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  
w dniu 13 stycznia  2012r. o godz.15.30 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 
 
 
Ad.1. 
Sprawy regulaminowe: 
 
Ad.1.1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Łukaszewicz otworzył XVII nadzwyczajną  sesję VI 
kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu Panów Burmistrzów, radnych,  
pracowników urzędu oraz przybyłych gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności, 
aktualnie w sesji udział bierze 11 radnych (nieobecni usprawiedliwieni radni: Agnieszka 
Wodara, Dariusz Wąsowicz, Jerzy Szulc), co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 radnych stanowi, quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (lista 
obecności radnych stanowi załącznik 1 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady   zwrócił się z pytaniem, czy są inne propozycje do porządku obrad 
sesji-  innych propozycji nie wniesiono. 
 

Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 
 

Porządek obraz  przyjęto przez aklamację. 
 
Ad.2.Podjęcie uchwały w sprawie: 
 
Ad.2.1. zmiany uchwały budżetowej. 
 
Pani Helena Dziemidowicz powiedziała, że w związku ze zmianą projektu budowy 
przepompowni na ul. Zapłocie w Rzepinie w ramach projektu pn. „Uregulowanie systemu 
gospodarki ściekowej w aglomeracji Rzepin” koszty budowy przeprojektowanej 
przepompowni przewyższyły koszty wcześniej zaprojektowanego obiektu. 
Różnica pomiędzy planowanymi kosztami, a zrealizowanymi została uznana przez Instytucję 
Pośredniczącą II stopnia za koszt niekwalifikowalny. 
W związku z faktem, że częściowo koszty niekwalifikowalne zostały przedstawione do 
refundacji w świadectwie przejściowym nr 1 Instytucja Pośrednicząca II stopnia nakazała 
zwrot niezakwalifikowanych kosztów przedstawionych wcześniej do refundacji w wysokości 
18.031,95zł. wraz z wymaganymi odsetkami 4.000zł. naliczonymi na dzień 13.01.2012r. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych-jednogłośnie. 
 
O godz. 15.35 na sesję przybył radny Dudzis. 
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Ad.2.Interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Radny Jarosik poruszył temat dot. przeniesienia gabinetu rehabilitacyjnego w Rzepinie do 
pomieszczenia po byłej kotłowni w LO. 
Powiedział, że  w rozmowach z radnymi ustalono, że warto się temu pomieszczeniu 
przyjrzeć. Nawet biorąc pod uwagę  to, że była robiona termomodernizacja i przez jakiś czas 
nie można zarobkować, to mimo wszystko temat ten powinien być jednym z priorytetów , 
żeby  pomieszczenie to zagospodarować i wykończyć w ciągu kilku lat, a następnie przenieść 
tam gabinet rehabilitacyjny. 
Pytał burmistrza jakie są możliwości wykorzystania  tego pomieszczenia? 
  
Następnie Przewodniczący Łukaszewicz powiedział, że  na spotkaniu rozmawiał z Panem 
Burmistrzem nt. wykorzystania środków z projektu, który jest realizowany przez  Fundację w 
Górzycy, pytał czy będzie można je wykorzystać na zagospodarowanie stawów na wsiach , 
bądź na pokrycie sztuczną nawierzchnią boiska do  piłki ręcznej w Starościnie. 
 
Nadmienił, że zrezygnowano z budowy Świetlicy w Starościnie, w związku z tym można by 
ewentualnie tyle dać mieszkańcom , żeby  to boisko pokryć plastikową powierzchnią , czy 
sztuczną trawą. Pytał więc,  czy to zadanie mogłoby wchodzić w projekt , żeby ewentualnie  
to rozważyć?. 
Pytał również, czy gmina zostaje  przy  zakończeniu świetlicy w Drzeńsku i czy  są już 
podjęte decyzje? 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, że jeśli chodzi o rehabilitację –  w dniu wczorajszym  odbył 
spotkanie z Panem Pisarkiem i osobą odpowiedzialną za  sprawy techniczne oraz  na 
podstawie pism , które wpłynęły do Gminy ze  Starostwa , a więc pierwsze pismo przyszło w 
sprawie dokupienia sprzętu do punktu na kwotę 8.800zł. 
Gmina odpowiedziała, że z uwagi na zaplanowane środki w budżecie na 2012r. jest to 
możliwe. 
Po czym  przyszło kolejne pismo  w sprawie rozwiązania spraw technicznych tj. wykonania 
podjazdu dla osób niepełnosprawnych , zakupu windy i przygotowanie sanitariatów. 
Burmistrz powiedział, że przekracza to możliwości finansowe gminy oraz brak możliwości  
rozwiązania technicznego, ponieważ są tam trzy poziomy schodów  i jest problem ze 
zlokalizowaniem podestu, który jeździłby przez trzy stopnie. 
Tym bardziej, że  jest to sprzęt bardzo drogi, gdyż jeden element kosztuje ok.100 tys. zł.  
Uważa, że nie ma sensu inwestować w ten obiekt pod kontem rehabilitacji. 
Ponadto były przedstawione dwa warianty : 
Po pierwsze -  przeniesienie Pogotowia Ratunkowego do pomieszczenia , gdzie obecnie 
znajduje się rehabilitacja, natomiast  do pomieszczeń po Pogotowiu przenieść rehabilitację. 
Powiedział, że ilość pomieszczeń  jest wystarczająca na przygotowanie tego punktu  i  jest 
tam wykonany podest. 
Po  drugie-  beneficjentem jest ZOZ w Słubicach , w związku z czym temat zostanie poddany 
pod rozwagę , a  wynik powinien być  w przeciągu miesiąca. 
Powiedział, że do następnej sesji powinno się wyjaśnić w jakim kierunku należy iść. 
Na dzień dzisiejszy najprawdopodobniej będzie dokupiony sprzęt i jest rozważana możliwość 
przeniesienia gabinetu w miejsce Pogotowia. 
Nadto należy pracować także nad budynkiem po byłej kotłowni w LO, ponieważ remont 
wymaga dużych nakładów finansowych -  przewiduje się do 200 tys. zł.  
Powiedział, że dobrze by to współgrało z świetlicą dla osób niepełnosprawnych, która już  
funkcjonuje. 
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Co prawda oficjalnego otwarcia jeszcze nie było ze względu na dostarczenie końcowego 
wyposażenia, wtedy nastąpi oficjalne otwarcie. 
Należy dodać, że obiekt jest godny uwagi i cieszący się zainteresowaniem , bo  od 10-15 osób 
non stop przebywa w świetlicy. 
 
Jeżeli chodzi o boisko w Starościnie- burmistrz podjął  rozmowę z przedstawicielem z 
Górzycy  , gdzie była deklaracja  wykorzystania kwoty 500tys.zł. przekazanej przez Fundację. 
Na dzień dzisiejszy mając przygotowaną dokumentację na dokończenie obiektu w Drzeńsku i 
po  skosztorysowaniu ile by to kosztowało , będzie wiadomo jaka kwota zostaje, czy 
wystarczy na wykonanie stawów, ponieważ jest możliwość wstawienia zbiorników wodnych, 
ale przy zbiornikach musi  znaleźć się infrastruktura turystyczna. 
Na pewno z tego projektu nie będzie można zastosować zbiorników w Sułowie i w Serbowie. 
Natomiast w grę wchodzi Gajec i Kowalów. Jeśli zostaną jakieś pieniądze wówczas trzeba 
będzie rozmawiać.   
Fundacja najprawdopodobniej będzie wymagała uchwały intencyjnej, żeby była pewność , że 
Gmina nie wycofa się – podobnie jak ze świetlicą w  Starościnie. 
   
Jeżeli chodzi o boisko w Starościnie burmistrz nie rozważał takiej możliwości – temat jest 
świeży , lecz będzie miał to na uwadze. 
 
Pan Łukaszewicz powiedział, że planując rozwinięcie  gabinetu fizjoterapii należy   wziąć 
pod uwagę salę rehabilitacyjną - pomieszczenie o wielkości ok. 50m2-jest to wymóg, żeby 
ewentualnie można było uzyskać więcej punktów z NFZ. Sala ta służyłaby również dzieciom 
ze świetlicy socjoterapeutycznej. 
Burmistrz wszystko rozumie, aczkolwiek stroną jest Powiat , tym niemniej ma to na uwadze. 
Powiedział, że jest to wariant tymczasowy do  momentu przygotowania projektu i  złożenia 
wniosku o środki  zewnętrzne na zmodernizowanie pomieszczenia po byłej kotłowni. 
 
Pan Łukaszewicz pytał, czy przeniesienie rehabilitacji w miejsce Pogotowia , będzie  
tymczasowe? 
Pan Burmistrz powiedział, że tak. W chwili obecnej jest umówiony na spotkanie z 
Dyrektorem ZOZ. 
Pan Łukaszewicz pytał, czy na tym spotkaniu mogą być obecni radni? 
Tak- odpowiedział burmistrz, będzie informacja o terminie spotkania. 
 
Pan Łukaszewicz pytał, czy mogą być przeznaczone środki od sponsorów jeśli chodzi o 
pomieszczenie na rehabilitację po byłej kotłowni? 
 
Burmistrz powiedział, że raczej tak, ponieważ umowa będzie zawarta z ZOZ w Słubicach. 
 
Ponadto Pan Łukaszewicz prosił, aby Pan Burmistrz przekazał informację po odbytym 
spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Woj. , ponieważ nie wszyscy radni byli na tym 
spotkaniu.   
Prosił o informację nt. budowy obwodnicy i dróg, które były brane pod uwagę. 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, że spotkanie odbyło się . Tematem spotkania była sprawa 
związana ze zwiększeniem ruchu po otworzeniu obwodnicy Ośna Lub. i sprawa poprawy 
bezpieczeństwa w m. Kowalów , Serbów i Sułów oraz budowa obwodnicy Rzepina. 
Dokonano wizji lokalnej na poszczególnych wioskach, gdzie zostały przedstawione problemy 
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związane z  drogą ul. Radowskiej w Kowalowie oraz  z zatoczką i chodnikami  przy szkole. 
W spotkaniu udział wzięli radni z Kowalowa:  Marek Radzik i Tomasz Przybył. 
Powiedział, że   nowy Dyrektor problemy te zauważa i trzeba poczekać, czy odniesie to 
skutek. 
Natomiast w m. Serbów uczestniczył sołtys , który przedstawił problemy z trasą i prędkością 
jaką jadą  kierowcy  przez tę miejscowość. 
 
W Radowie poruszono problem dot. budowy chodnika. 
 
W Sułowie  - padło pytanie , czy istnieje  możliwość spowodowania   spowolnienia ruchu 
przez tą  miejscowość. Ww. tematy zostały przez Pana Dyrektora przyjęte, do rozważenia. 
Natomiast na efekty trzeba będzie  poczekać. 
 
Jeżeli chodzi o obwodnicę Rzepina – burmistrz zadał pytanie , kiedy rozpocznie się 
inwestycja? 
Ku zdziwieniu burmistrza - mimo zapisów w budżecie województwa lubuskiego na 2012r. 
kwoty 5mln.zł. i na 2013r. kolejne 5 mln.zł. dyrektor stwierdził, że są pewne przesunięcia i 
najprawdopodobniej budowa obwodnicy Rzepina będzie rozpoczęta w 2013r. 
Burmistrz na spotkaniu ze Starostą podniósł ten temat i próbuje doprowadzić do spotkania z 
Panią Marszałek, która inaczej przedstawiała  tematykę na wszystkich spotkaniach mając na 
uwadze  sprawy związane z połączeniem dróg lokalnych ,wojewódzkich, powiatowych  i 
krajowych z  wjazdami na autostradę. 
Prosił , aby dać burmistrzowi więcej czasu. Powiedział, że  na pewno tego burmistrz nie 
odpuści .Będzie próbował różnymi drogami dotrzeć do Pana Wojewody i do Pani Marszałek , 
żeby termin rozpoczęcia budowy obwodnicy nie uległ zmianie- czyli  rozpoczęcie winno 
nastąpić w  2012r. 
Tym bardziej, że gmina deklaruje zmniejszenie kosztów poprzez zamianę gruntów. 
Czyli wszystko idzie ku temu , żeby budowa obwodnicy Rzepina szła zgodnie z podjętymi 
uchwałami Sejmiku Woj. Lubuskiego. 
 
Radny Jarosik poruszył także sprawę dot. wynajmu gabinetu protetycznego w Przychodni 
Lekarskiej w Rzepinie. 
Burmistrz powiedział, że umowa została przedłużona. 
Niemniej jednak zostało wystosowane pismo do Pana Sadowskiego, żeby zwrócił się z 
wnioskiem do Rady o przedłużenie na okres 10 lat, ponieważ burmistrz może zawrzeć umowę 
tylko  na okres 3 lat. 
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo od Wojewody Lubuskiego Marcina 
Jabłońskiego dot. złożonego oświadczenia majątkowego przez  Burmistrza Rzepina (pismo 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Poruszył także po raz kolejny sprawę dot. powołania Komisji Statutowej , powiedział że 
oczekuje na zgłaszanie się osób chętnych do pracy w tej komisji: 
Swój akces zgłosił: 
Pan Andrzej Pych 
Pan Jarosław Dudzis  
Pan Damian Utracki. 
Wobec powyższego prosił o przygotowanie uchwały. 
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Poinformował także , że była u Przewodniczącego Pani, która pisała  prośbę , aby odroczyć 
jej przeniesienie z mieszkania komunalnego do lokalu socjalnego, gdyż nie uiszczała opłat za 
czynsz mieszkaniowy. 
Pani twierdziła , że jednak płaciła czynsz , a wina leży po stronie Komornika, który nie 
poinformował Pana Dyrektora ZAMK o tym , że  ona angażowała się w spłatę i prosiła, żeby 
temat ten został sprawdzony, żeby uświadomić radnych , że jednak Pani ta jest osobą która 
płaciła i płaci czynsz. 
Natomiast płaciła tyle ile mogła i kiedy mogła, a mieszkanie , które obecnie zajmuje jej się 
należy, ponieważ włożyła dużo swojej  pracy i swoich pieniędzy, a przeniesienie jej do lokalu 
o niższym standardzie tak naprawdę nie należy się jej i czuje się  pokrzywdzona. 
Prosiła , aby Rada zbadała sprawę ponownie. 
Dlatego Pan Przewodniczący prosił Pana Burmistrza, by dokonał  sprawdzenia, czy 
faktycznie od Komornika wpływały wpłaty do ZAMK, czy nie wpływały w ogóle. 
Ponieważ z dokumentacji , którą przedstawił przewodniczący komisji mieszkaniowej 
wynikało, że ta Pani w ogóle nie płaciła i nie angażowała się w ogóle w spłatę zaległości, 
które miała i  bieżących  opłat nie dokonywała również. 
 
Poruszył także  sprawę dot. mianowania na  wojskowy stopień  podporucznika Pana 
Burmistrza  Andrzeja Skałubę. 
Prosił radnych o wyrażenie zgody , żeby można było rozpocząć procedury z tym związane. 
Nadmienił, że jest to długa procedura i wymagająca czasu, niemniej  zgoda  radnych jest 
niezbędna. 
Radni wyrazili zgodę . 
 
Nadto przypomniał przewodniczącym  poszczególnych komisji o złożeniu planów pracy 
komisji na 2012r. , które  na sesji w m- cu lutym zostaną zatwierdzone. 
 
Natomiast plan pracy Rady Miejskiej na 2012r. zostanie przygotowany przez Pana 
przewodniczącego w m-c styczniu.  
 
  
  
 Ad.5. 
 Zamknięcie sesji. 
 
Wobec  zrealizowania  tematów obrad Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz o 
godz.16.00 zamknął  XVII nadzwyczajną  sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała: 
 
M.Szewczyńska                                                                  Przewodniczył:  
  
                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                         (-) Robert Łukaszewicz 


